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Hei 

Viser til mail som den andre boenhet fikk idag 10.10.16. Du hevder at vi kommer for nært 

grensen til nabo. Så vidt jeg vet så kan man bygge inntil en meter nært nabogrense. Så vidt jeg 

kan se som jeg også har lagt ved, så kan ikke jeg forstå at dere mener kravene om friskt ikke er 

oppfylt. Det er ikke bare hekk som skal vekk hos oss men også litt trær. Jeg finner det betenkelig 

at trafikksikkerheten ikke ble tatt like mye på alvor som for 15 år siden. Det heter seg vel at det 

kan tillates en utkjørsel pr eiendom. Vi er 2 boenheter og har 2 eiendommer til tross for at dette 

tidligere har vært 1 enhet. Om naboen flytter veien og stenger den gamle så har vi ikke noen vei 

lengre. En felles avkjørsel vil by på store problemer for oss og en forverring av dagens situasjon. 

Dette er ikke ønskelig og ikke noe vi kommer til å bli enige med naboene om. Det vil ikke bli noe 

økt trafikk da vi idag også er 2 biler som bruker dagens avkjørsel. Fra gammelt av var det ikke 

lov å kjøre eller parkere utenfor eget hus, men ha egnet parkeringsplass til dette. Dette er regler 

som jeg har forstått endret seg for ca 5 år siden. Denne veien har det vært mye diskusjoner om og 

vi hadde håpet at vi kunne komme til en enighet med dere. Man kan se mye rart rundt om forbi 

og i følge tegning som dere selv har kommet med, søkte vi i god tro om at dette skulle løse seg. 

Det siste for oss vil være å levere inn en skriftlig klage da dette ennå ikke er gjort, så får vi ta det 

derfra. 

Mvh 

Lene Ryland 

Få Outlook for Android 
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